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Zadeva: Pobuda Ministrstvu za izobraževanje, znanost in šport za 
sofinanciranje obnove dotrajanih prostorov POŠ Marjeta na Dravskem 
polju  

 

 

Na podlagi 66. in 98. člena Poslovnika Državnega sveta (Uradni list RS, št. 70/08, 
73/09, 101/10, 6/14 in 26/15) predlagam, da se na Ministrstvo za izobraževanje, 
znanost in šport naslovi naslednja pobuda: 

 

Ministrstvo naj v okviru zakonskih možnosti v prehodnem obdobju do 
zgraditve nove šole omogoči sofinanciranje ureditve dotrajanih, za učni proces 
neprimernih in otroke ter učitelje nevarnih ter nezdravih notranjih šolskih 
prostorov v POŠ Šmarjeta na Dravskem polju. 

Obrazložitev: 

Za montažno štirirazredno šolo v Marjeti na Dravskem polju, je bilo gradbeno dovoljenje 
pridobljeno 8. 10. 1971 leta. Montažni elementi – polnjeni s heraklitom, so bili znotraj 
obdani z mavčnimi ploščami, za fasado pa so bile uporabljene azbestne (salonitne 
plošče). Iz kurilnice, ki je bila na SZ strani objekta in kasneje (pri gradnji vrtca) 
preseljena v ločen objekt, je bila urejen zasilna jedilnica. V letu 1998 je bila izvedena 
rekonstrukcija razdelilne kuhinje in dokončno urejena jedilnica, ki pa je premajhna za 
vse šolarje in jih polovica še vedno malica v razredih. Današnjo podobo pa je šola 
dobila z obzidavo (dodatno izolacijo in zamenjavo oken) ter izvedbo nadstreška pri 
vhodu v šolo v letu 2001. Pred tem je občina še izvedla rekonstrukcijo kotlovnice iz 
premoga na UNP ter v letu 2007 še na ogrevanje s toplotnimi črpalkami po sistemu 
GEOSOND. 

Kljub vlaganjem, pa je notranjost šole ostala v glavnem v prvotnem stanju. Stene so 
vlažne, saj ni izvedene hidroizolacije, v poletnem času iz tal lezejo mravlje, izolacijski 
material na stropu razpada in prašni delci padajo v prostore. Dotrajana je tudi notranja 
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fekalna kanalizacija, potrebno pa bi bilo tudi obnoviti vse sanitarije. Nujno bi bilo 
potrebno obnoviti še talne obloge (parket v učilnicah in vinilno oblogo na hodniku) in 
razvode centralne kurjave in radiatorje. Da je stanje resno, pove tudi podatek, da so 
pred kratkim popustila sidra za šolsko tablo, ki je padla na tla, na srečo ni bil 
poškodovan noben otrok. Vse elemente (table, panoje, umivalnike, …), ki jih sedaj 
pritrjujemo na stene, sidramo na drugo stran, saj je nosilnost mavčne plošče premajhna. 
Primanjkuje tudi prostorov, iz prostora za zbornico in kabineta je urejena manjša 
knjižnica in računalniška učilnica (skupaj merita 29,53 m2), za učitelje je namenjeno le 
12,37 m2, vodja šole nima svojih prostorov, šola pa ima le en kabinet, ki ga uporabljajo 
kot skladišče in arhiv 7,43 m2. Le učilnice so nekoliko večje (4 x 60,63 m2), ki pa jih 
uporabljajo tudi za telovadbo, saj svoje telovadnice ta šola nima. Šolarje vozijo 1x na 
teden z avtobusom v matično šolo (telovadnico) v Starše, ki je oddaljena ca. 3,5 km. 
Prav tako pa ni dovolj zunanjih površin, saj si obstoječe zunanje površine šola deli z 
vrtcem, ki je tudi na tej lokaciji. Garderobo pa imajo otroci kar na hodniku. V notranjost 
šole nismo vlagali (razen pleskanja), saj smo se odločili, da bomo zaradi utesnjenosti v 
sami šoli in okolici ter zaradi vsebnosti azbesta v stenah zgradili novo, sodobno šolo. V 
ta namen smo v pripravi OPN zagotovili nove površine (predvidoma bomo OPN sprejeli 
še letos), v predlogu proračuna za leto 2016 pa smo zagotovili tudi sredstva za pripravo 
dokumentacije. Vsekakor želimo na enem mestu zagotoviti vse potrebne prostore za 
potek pouka, vključno s telovadnico in potrebnimi zunanjimi površinami tako, da bodo 
tudi otroci na desni strani kanala HE Zlatoličje (naselja Marjeta na Dravskem polju, 
Trniče, Prepolje in Brunšvik) pridobivali znanje v sodobnem in zdravem okolju. 
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